

Resume



Full name: Tezekbayeva Gulzhan Amangeldinovna

Education:

1987-1992 Pavlodar Pedagogical Institute; Faculty of Foreign Languages; high school English and German teacher
2001-2003 Pavlodar University; Master's degree in Philology (English)
2007-2010 Tobolsk State Social and Pedagogical Academy named after D.I. Mendeleev, Department of Romano-Germanic Languages and Teaching Methods.

Scientific

degree: candidate of philological sciences in the specialties "10.02.01 - Russian language"; "02/10/2020 - Comparative-historical, typological and comparative linguistics." (Russian Federation)
2012

Experience:

Academic:

Work in this organization

2004 to present Senior Lecturer of the Department of Social and Humanitarian Disciplines and Vocational Training

Teaching disciplines: Foreign language, Professionally oriented foreign language, Business communication in English

Full time employment

Previous jobs in educational institutions:

1992- 2001 English teacher at secondary schools No. 16, 9 of Ekibastuz

2001 -2004 Pavlodar University (branch in Ekibastuz), the teacher of English is further renamed to EkiNEU

Full time employment

Non-academic:

1986-87 senior pioneer leader in secondary school No. 9 in Ekibastuz

06.11.98-28.02.99 TOO «KENTECH», interpreter

Full time employment

Professional development:

2020 Diploma of the 2nd degree of the Republican National Internet Olympiad in English, Nur-Sultan, 10.10.2020

2020 Certificate with honors "Learn to teach remotely". NIS 08/27/2020
-National qualification testing for the qualification category "Educator - researcher" 06/16/2020.

2020 Certificate of participant of the online course "Finnish education system: the main differences and advantages" March 16-20, 2020

2019 MES RK JSC National Center for Advanced Studies "Orleu" PC on the topic: Inclusive education: various aspects of the organization of training and teaching to students with special educational needs in the conditions of higher education of the Republic of Kazakhstan in the amount of 80 hours from 04.11.-15.11. 2019.

2008 Branch of KuzGTU in Prokopyevsk (Prokopyevsk, Russian Federation), training seminar on the topic "Modern scientific research" in the amount of 72 hours, from 1.08.-12.08.2017
-"International Standard in Teaching Foreign Languages", 2008, No. 43 IPK KazUMO and MYa, Almaty

Membership in professional organizations:

Ekibastuz English Teachers Association

Awards and prizes:

2015 a letter of thanks from the Maslikhat of Ekibastuz for many years of conscientious work;

2017 a letter of thanks from the university for the contribution to the education and upbringing of students of K. Satpayev Ekibastuz engineering and technical institute;

Activities in the service sector:

Project for the development of a textbook "Kazakh tili alemi: koptildin oku kuraly" / Zhaparova M.K., Shaimerdenova N.Zh., Baygozhina A.E., Tezekbaeva G.A., Kosherova K.K. - Astana, 2015. - 260 p.

Publications and presentations:

2018-2019

- «Adresse Communicative Tactics in Speech Omissions», Middle-East Journal of Scientific Research 17 (7): 986-991, 2013. c. 986-991 (Scopus)
[http://www.idosi.org/mejsr/mejsr17\(7\)13/24.pdf](http://www.idosi.org/mejsr/mejsr17(7)13/24.pdf),
<http://www.idosi.org/mejsr/mejsr17%287%2913.htm>.
- «Internationalization of higher education in Kazakhstan», Bulletin of L. Gumilyov ENU No. 5 (120), Astana, 2017, pp.304-30;
- "Implementation of the Bologna Process in the Kazakh system of higher education", Information and analytical magazine "Higher School of Kazakhstan" No. 4 (24) 2018. - Astana p. 4-8;
- «A pragmatic aspect of new words formation due to British - Kazakh cultural and multilingual contacts», II World Congress "East-West: Crossing Cultures". October 2-6, 2019, Kyoto Sangyo University, Japan. P.627-632.
- «Developing academic speaking and writing skills of university students by means of stylistic devices and expressive means under Muller's method», Proceedings of INTCESS 2020- 7th International Conference on Education and Social Sciences 20-22 January, 2020 - DUBAI (UAE). p.542-547 ISBN: 978-605-82433-8-5.

Новые научные разработки:

2015-2020

- Copyright certificate No. 7775 dated 28.01.2020.
- COLLECTION OF TEXTS on the discipline: "Professionally oriented foreign language" for groups of educational programs: B074 Urban planning, construction work and civil engineering B062 Electrical engineering and power engineering B063 Electrical engineering and automation B057 Information technology B065 Motor vehicles B095 Transport services B071 Mining and mining B064 and metalworking.
- English for students of economic specialties. / Study guide for students of economic specialties. - Ekibastuz, 2019 .-- 170 p.
- English for non-linguistic universities / textbook / G.A. Tezekbaeva - Ekibastuz: EITI named after K. Satpayev, -2018 -248p.
- Linguistic aspects of statements - omissions in interpersonal communication. / Monograph-Ekibastuz: EITI named after academician K.I. Satpayev. - 2019. - 115 p.

Additional Information: -

Резюме профессорско-преподавательского состава

Ф.И.О.: Тезекбаева Гульжан Амангельдиновна

Образование:

- 1987-1992** Образование: Павлодарский пединститут; факультет иностранных языков; Квалификация – учитель английского и немецкого языков средней школы
- 2001-2003** Образование: Павлодарский Университет; Квалификация – магистр филологии
- 2007-2010** (англ.яз)
Тобольская государственная социально-педагогическая академия им. Д.И. Менделеева, кафедра Романо-германских языков и методик преподавания.
- 2012:** Ученая степень – кандидат филологических наук по специальностям «10.02.01 – Русский язык»; «10.02.20 – Сравнительно-историческое, типологическое и сопоставительное языкознание». (Российская Федерация)

Опыт работы:

Академический:

Работа в данной организации

2004 по настоящее время Должность и место работы в данной организации: Старший преподаватель кафедры Социально-гуманитарных дисциплин и Профессионального обучения

Перечень преподаваемых дисциплин:

Иностранный язык, Профессионально-ориентированный иностранный язык, Деловое общение на английском языке

Занятость (полный рабочий день)

Предыдущие места работы в организациях образования:

1992- 2001 Учитель английского языка средней общеобразовательной школах № 16, 9 г. Экибастуза

2001 -2004 Павлодарский университет (филиал в г. Экибастуз), преподаватель английского языка далее переименован в ЕкИнЕУ
Занятость (полный рабочий день)

Неакадемический:

1986-87 старшая пионервожатая в средней общеобразовательной школе № 9 г. Экибастуза

06.11.98-28.02.99 ТОО «KENTECH», переводчик

Повышение квалификации:

- 2008-2020**
- Диплом 2 степени Республиканской национальной интернет олимпиады по Английскому языку, Нур-Султан, 10.10.2020
 - Сертификат с отличием «Учись учить дистанционно». НИШ 27.08.2020
 - Национальное квалификационное тестирование на квал.категорию «Педагог – исследователь» 16.06.2020.
 - Сертификат участника онлайн-курса «Финская система образования: главные отличия и преимущества» 16-20 марта 2020 года
 - МОН РК АО Национальный центр повышения квалификации «Өрлеу» ПК на тему: Инклюзивное образование: различные аспекты организации обучения и преподавания студентам с особыми образовательными потребностями в условиях высшего образования Республики Казахстан в объеме 80 ч. с 04.11.-15.11. 2019 год
 - Филиал КузГТУ в г. Прокопьевске (г. Прокопьевск, Российская Федерация), обучающий семинар на тему «Современные научные исследования» в объеме 72 часов, с 1.08.-12.08.2017
 - «Инновации в преподавании иностранного языка» 2013г. №5185, г.Павлодар
 - «Международный стандарт в обучении иностранным языкам» 2008, № 43 ИПК КазУМО и МЯ, г. Алматы

Членство в профессиональных организациях:

Ассоциация учителей английского языка г. Экибастуз

Награды и премии:

2015 благодарственным письмом маслихата г. Экибастуза за многолетний

2017 добросовестный труд;
благодарственное письмо от вуза за вклад в образование и воспитание студентов инженерно-технического института им.К.Сатпаева;

Деятельность в сфере услуг:

Проект по разработке учебного пособия «Қазақ тілі әлемі: көптілдік оқу құралы» / Жапарова М.К., Шаймерденова Н.Ж., Байгожина А.Е., Тезекбаева Г.А., Кошерова К.К. – Астана, 2015.- 260 с.

Публикации и презентации:

2018-2020

-«Adresse Communicative Tactics in Speech Omissions», Middle-East Journal of Scientific Research 17 (7): 986-991, 2013. с. 986-991 (Scopus)

[http://www.idosi.org/mejsr/mejsr17\(7\)13/24.pdf](http://www.idosi.org/mejsr/mejsr17(7)13/24.pdf)

<http://www.idosi.org/mejsr/mejsr17%287%2913.htm>.

-«Типы недомолвок по отношению к коммуникативному намерению говорящего», Вестник ЕНУ им. Л.Н. Гумилева №1 (98) 2014.С.88-94. ISSN1028-9364;

-«Internationalization of higher education in Kazakhstan», Вестник ЕНУ им. Л.Гумилева №5(120) , Астана, 2017.С.304-30;

-«Внедрение Болонского процесса в казахстанскую систему высшего образования», Информационно-аналитический журнал «Высшая школа Казахстана» №4 (24) 2018. –Астана с. 4-8.;

-«Интернационализация высшего образования в Казахстане», Информационно-аналитический журнал «Высшая школа Казахстана» №4 (24) 2018. –Астана с. 4-8.;

-«A pragmatic aspect of new words formation due to British- Kazakh cultural and multilingual contacts», II – й Всемирный Конгресс «Восток-Запад: пересечения культур». 2-6 октября 2019г., Университет Киото Сангё, Япония. С.627-632.

- « Developing academic speaking and writing skills of university students by means of stylistic devices and expressive means under Muller’s method»,Proceedings of INTCESS 2020- 7th International Conference on Education and Social Sciences 20-22 January, 2020 - DUBAI (UAE). p.542-547 ISBN: 978-605-82433-8-5.

Новые научные разработки:

2015-2020

-Авторское свидетельство № 7775 от 28.01.2020.

СБОРНИК ТЕКСТОВ по дисциплине: « Профессионально-ориентированный иностранный язык» для групп образовательных программ: В074 Градостроительство, строительные работы и гражданское строительство В062 Электротехника и энергетика В063 Электротехника и автоматизация В057 Информационные технологии В065 Автотранспортные средства В095Транспортные услуги В071 Горное дело и добыча полезных ископаемых В064 Механика и металлообработка.

-Английский язык для студентов экономических специальностей./ Учебно-методическое пособие для студентов экономических специальностей. - Екибастуз, 2019. – 170 с.

-Английский язык для неязыковых вузов/ Учебно-метод.пособие. / Г.А. Тезекбаева – Екибастуз: ЕИТИ им.К.Сатпаева, -2018 -248с.

-Лингвистические аспекты высказываний – недомолвок в межличностной коммуникации./ Монография-Екибастуз: ЕИТИ имени академика К.И. Сатпаева.- 2019. – 115 с.

Дополнительная информация: